

SureFast® Listeria 3plex ONE (F5217)

Gültig ab Lot | valid from lot: **23312**

Produktinformation | manual: **ab/from Version July 2023**

Wichtiger Hinweis

Im vorliegenden Kit und der zugehörigen Produktinformation hat sich im Zuge der Produktpflege folgende Änderung ergeben:

1. Die kulturelle Anreicherung wurde hinsichtlich der Bebrütungstemperatur von 30°C auf 37°C und der Bebrütungszeit geändert. Diese unterscheidet sich je nach Verwendung des der DNA-Extraktions-Kits. (Siehe Seite 6, Abschnitt 2.1.1 Kulturelle Anreicherung)
 2. Das Volumen den Anreicherungskultur wurde von 100 µl geändert auf 200 µl. (Siehe Seite 6, Abschnitt 2.1.2 DNA-Präparation)
 3. Die Auswertung auf R-Biopharm RIDA®CYCLER wurde angepasst. (Siehe Seite 5, Abschnitt 1.7 Detektionskanaleinstellungen)
-

Important note

In the present kit and according manual a change has been made in context with a product workover:

1. The incubation temperature for the enrichment has changed from 30°C to 37°C. Additionally the incubation time has changed and is variable depending on the DNA preparation kit. (Please see page 12, section 2.1.1 Cultural Enrichment)
2. The volume of the enrichment culture has changed from 100 µl to 200 µl (Please see page 12, section 2.1.2 DNA - preparation).
3. The evaluation on R-Biopharm RIDA®CYCLER has been adjusted. (Please see page 11, section 1.7 Detection channel Set-up).

SureFast® Listeria 3plex ONE (F5217)

Gültig ab Lot | valid from lot: **23312**

Produktinformation | manual: **ab/from Version July 2023**

Wichtiger Hinweis

Im vorliegenden Kit und der zugehörigen Produktinformation hat sich im Zuge der Produktpflege folgende Änderung ergeben:

1. Die kulturelle Anreicherung wurde hinsichtlich der Bebrütungstemperatur von 30°C auf 37°C und der Bebrütungszeit geändert. Diese unterscheidet sich je nach Verwendung des der DNA-Extraktions-Kits. (Siehe Seite 6, Abschnitt 2.1.1 Kulturelle Anreicherung)
 2. Das Volumen den Anreicherungskultur wurde von 100 µl geändert auf 200 µl. (Siehe Seite 6, Abschnitt 2.1.2 DNA-Präparation)
 3. Die Auswertung auf R-Biopharm RIDA®CYCLER wurde angepasst. (Siehe Seite 5, Abschnitt 1.7 Detektionskanaleinstellungen)
-

Important note

In the present kit and according manual a change has been made in context with a product workover:

1. The incubation temperature for the enrichment has changed from 30°C to 37°C. Additionally the incubation time has changed and is variable depending on the DNA preparation kit. (Please see page 12, section 2.1.1 Cultural Enrichment)
2. The volume of the enrichment culture has changed from 100 µl to 200 µl (Please see page 12, section 2.1.2 DNA - preparation).
3. The evaluation on R-Biopharm RIDA®CYCLER has been adjusted. (Please see page 11, section 1.7 Detection channel Set-up).